
 

Verslag bijeenkomst DB  Dorpsraad met bewoners. 

Datum:12-03-2025 

Locatie: Dorpshuis Exloo 

Tijdstip: 19.30 uur 

Notulen: Roelof Jong 

Aanwezig: 

Dorpsraad: Jakob Rijnberg, Hendrik Gelijk, Roelof Jong. 

Bewoners: volgens presentielijst. 

Gemeente Borger -Odoorn: Lidy Kuiper. 

Afmeldingen: Jan Bakker en Bram van Wijk. 

 

1.Opening 

Jakob Rijnberg opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 

Aanwezig: aanwezigen volgens presentielijst en een speciaal welkom voor Lidy Kuiper 
als opvolger van Jacob Rijnberg in zijn vorige functie bij de gemeente. 

 

2.Agenda/Verslag vorige vergadering. 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 

Verslag vorige vergadering: Er zijn geen opmerkingen op het verslag van de vorige 
vergadering d.d  03-10-2024. Dit verslag is daarmee goedgekeurd en vastgesteld. Er 
wordt voorgesteld om het verslag van de vergaderingen niet meer toe te zenden naar 



aanwezigen, maar het verslag op de website van de Dorpsraad te plaatsen waar 
iedereen het kan inzien, dit voorstel wordt overgenomen. 

3.Bestuurswisseling Dagelijks bestuur Dorpsraad. 

In de DB  vergadering van 12 februari jl. Is de bestuurswisseling   geformaliseerd. 
Aftredende leden hebben daar hun aftreden bevestigd en terug geblikt op een periode 
van goede samenwerking en realisatie van mooie projecten binnen het dorp.  

Aftredend waren: Wil Luchenbroers ,Jan Bakker en Christiaan van Apeldoorn. 

Aantredend zijn: Jacob Rijnberg en Roelof Jong treden aan als resp. Voorzitter en 
Secretaris, Hendrik Gelijk als Penningmeester. Aanwezigen in de vergadering gaan 
akkoord met de bestuurswisseling. 

4.Dorpsbudget. 

Jacob Rijnberg geeft uitleg over het ontstaan en doel van het Dorpsbudget. Vroeger 
verliep het benodigde Dorpsbudget via subsidies, nu is dat door de gemeenteraad 
geregeld in een structureel jaarlijkse budget verstrekking, met een gemeentelijke 
verordening volgens welke regels de toekenningen dienen te verlopen. Voor ieder dorp 
geld een basis toekenning van 2500,- euro, het aantal inwoners van het dorp is verder 
bepalend voor de toeslag daarboven op. Iedere bewoner kan vervolgens een aanvraag 
doen binnen het vastgesteld jaarbudget. 

In de vergadering wordt het nog dynamische overzicht van 2024 getoond en daar waar 
nodig toegelicht, De Dorpsraad betracht volledige transparantie in het budget, 
aanvragen en toekenningen. De vermelding dat aanvragen kunnen worden ingediend 
staan 2x per jaar in de Boerhoorn en op de facebook pagina van De Dorpsraad. 

5.Gebiedsfonds. 

Jakob Rijnberg geeft uitleg aan de hand van een financieel overzicht hoe aanvragen en 
toekenningen(max.10.000,-euro) binnen het gebiedsfonds verlopen zijn. Een restant van 
een jaarbudget mag meegenomen worden naar het opvolgende jaar en er mag geen 
sprake zijn van stapel aanvragen. Het is inmiddels de derde keer dat er toekenningen zijn 
gedaan binnen het gebiedsfonds. 

6.Samenwerking Dorpsraad, Schaapskudde en Hallenhoes. 

Jakob Rijnberg geeft uitleg hoe de samenwerking tussen de Dorpsraad, Schaapskudde 
en Hallenhoes tot stand is gekomen en tot nu toe verloopt. De Dorpsraad is na het 
wegvallen van het vorige bestuur van de Schaapskudde gaan werken als vangnet, met 
als bedoeling de taken weer over te geven aan een opvolgend bestuur. Die situatie loopt 
goed en Wil Luchenbroers en Jan Bakker zijn inmiddels formeel bestuursleden met Wil 
als tijdelijk voorzitter.  



Voor het Hallenhoes coördineert Wil Luchenbroers de horeca en schaapskudde shop. 
Jakob Rijnberg en Roelof Jong doen werkzaamheden in het kader van beheer gebouwen 
voor zowel het Hallenhoes als Schaapskooi. Het ligt in de bedoeling om te werken aan 
zelfstandigheid van Schaapskudde en Hallenhoes en dat De Dorpsraad zich terugtrekt 
na de tijdelijke ondersteuning.  

Roelf Begeman benadrukt dat De Dorpsraad een overlegorgaan is met een neutraal 
karakter en een verbinder naar overheden. Jakob Kerkhof legt uit dat het van belang is 
dat betrokken onderdelen op eigen benen staan en dat het vangnet er weer af kan. Dus 
ieder voor zich zelf is beste vorm. Wordt vervolgd. 

7.Rondje werkgroepen 

Schaapskooi: lammetjes dag was een groot succes met 3500 bezoekers, er zijn 153 
lammetjes geboren. Zondag 16 februari komen de 2 kudde beschermingshonden aan bij 
de Schaapskooi. Verder komen er 2 hulpherders bij. 

Hallenhoes: Ook de jaarlijkse Schutrups wandel dag met finish in de nieuwe stretchtent 
bij het Hallenhoes was een succes, met meer deelnemers dan verwacht. De 
Schaapskudde shop loopt goed. De opening van de escaperoom van Astron in het 
Hallenhoes was op 11 Februari, het ligt in de bedoeling dat Astron in april begint met 
groepen uit te nodigen in de escaperoom op de verdieping van het Hallenhoes. 

Toeristisch informatiepunt TIP komt in april naar het Hallenhoes 

Dorpshuis: Roelf Begeman is tevreden over de bezetting van het Dorpshuis. We naderen 
een 100%bezetting in de dag uren. Verder heeft de gemeente ook huisvesting 
aangevraagd in het Dorpshuis tijdens de verbouwing van het Gemeentehuis. 

Ten aanzien van het toekomstig gebruik van de volleybal kantine nog besprekingen 
voeren met betrokken partijen. 

Stichting Cultureel Erfgoed: 4 mei is een bijzonder moment vanwege de viering van 80 
jaar vrijheid. De viering zal een bijzonder karakter krijgen met de aanwezigheid van een 
koor, trompettist en er worden kransen gelegd. De familieleden van de inzittenden van 
het oorlogsvliegtuig komen over uit America. Zoals ook in voorgaande jaren gaan de 
kinderen van de school een gedicht voorlezen en maken zij het monument schoon. De 
letters op het vliegtuigmonument krijgen voor de ceremonie nog een opknapbeurt. 

Ook werkt de stichting aan het opknappen van het houten verzetskruis bij de open plek 
in het bos. 

Lidy Kuiper vult aan dat er op 10-11 en 12 april een Liberty tour wordt georganiseerd in de 
gemeente met diverse activiteiten, daarbij verwacht men ook meer buitenlands bezoek. 

 



Dorpsbelangen: De evenementen Schaapscheerdersfeest en Haantien op een stokkien  
en het paasvuur zijn in voorbereiding. Voor het paasvuur op 1e paasdag 20 april, kunnen 
weer takken worden gebracht op een naast gelegen stukje grond.  

De wandeling van Haantien op een stokkien op zondag 13 april as., gaat dit jaar weer via 
het Rond Bargie.  Op woensdag 19 maart 2025 is de eerstvolgende algemene leden 
vergadering van Dorpsbelangen in het Dorpshuis. 

O.B.S. De Zweng: De school heeft meer dan 80 leerlingen en kan daarom meer 
leerkrachten aanstellen. Er komt een cameraploeg om te zien hoe wij werken aan de 
bloemen en paaseitjes actie binnen onze school. Het personeel en bezoekers van de 
school hebben veel problemen met de parkeercapaciteit bij de school. Lidy Kuiper van 
de gemeente wordt gevraagd om deze situatie kenbaar te maken binnen de gemeente. 

Ondernemers: De evenementenkalender wordt goed aangevuld door iedereen aldus 
Jofry Vredenveld. Er is een bijdrage verkregen uit het gebiedsfonds voor nieuwe 
kerstverlichting. Er is een fietsroute georganiseerd voor 19 mei as. door John Huis. 

Verder is er een zomerfeest en kerstmarkt met ezeltjes in Dickensstijl in voorbereiding. 

Er wordt nog geopperd om het gebouw van Het Verbint met weide te betrekken in het 
decor van de kerstmarkt. De kalender komt op de website van de Dorpsraad. Er wordt 
besproken om de evenementen uit de kalender ook te plaatsen in de 
evenementenkalender van het DVHN. 

Sport en recreatie: Er wordt een plantekening getoond van een skeeler en trapveldje op 
de locatie van de huidige huisvesting voor asielzoekers, hier over vindt overleg plaats 
met de gemeente. In de winter is dit baantje te gebruiken als kleine ijsbaan. We zijn geen 
concurrenten maar collega’s van ijsbaan de Rol aldus Henk Koerts.  De voorbereidingen 
voor de aanleg van een basketbalveldje(3x3) met een basketbalpaal zijn gaande. We 
achten dit mogelijk omdat de beweegtuin voorlopig nog onbebouwd zal zijn aldus Henk 
Koerts. 

8.W.v.n.t.t.k. Heropening Schapeninformatiecentrum (SIC): 

Roelof Jong legt uit dat het info centrum een opknapbeurt krijgt. Het uit 1990 daterende 
centrum is nog goed bruikbaar maar er zijn vernieuwingen noodzakelijk. Actuele 
onderwerpen als de wolf en de kudde beschermingshonden krijgen aandacht. We 
kunnen dit doen met hulp van veel vrijwilligers en designer Aad van Dommelen die zich 
hier ook vrijwillig voor inzet. Een wolf moet als publiekstrekker gaan fungeren. De 
heropening zal op 25 en 26 April plaats vinden. 

Herinrichting locatie sportvelden: Jakob Rijnberg geeft nog uitleg over de gewenste 
parkeersituatie langs het schoolgebied en de herbouw van de Smidswal op naast 
gelegen terrein. De opslagloods die gewenst is voor attributen voor dorpsactiviteiten, 



heeft op de voorgestelde locatie niet de goedkeuring van de gemeente. Er zal een nieuwe 
locatie gezocht moeten worden. 

Gemeente Borger- Odoorn: Verbouwing gemeentehuis start na zomervakantie. 

9.Rondvraag.Geen opmerkingen. 

10.Sluiting  

Jakob Rijnberg sluit de vergadering en bied de aanwezigen nog een consumptie aan. 


